

## 埃及航空关于部分航点变更起飞航站楼的通知

1. 从 9 月 15 日起，埃及航空宣布以下航点的起飞航站楼将由 3 号航站楼变更为 2 号航站楼。

前往以下城市的航班将变更起飞航站楼：

巴黎

迪拜

利雅得

达曼

科威特

卡萨布兰卡

阿尔及尔

广州

北京

2. 所有到达航班将保留在 T3 航站楼，不包含从德国起飞的航班。
3. 从 2020 年 9 月 1 日起，前往吉达、麦地纳的航班将转到季节大厅。

EGYPTAIR announces that starting 15 September 2020, the departure of a number of flights will be transferred from terminal 3 to Terminal 2.

Flights which will be transferred:

- Paris
- Dubai
- Riyadh
- Dammam
- Kuwait
- Casablanca
- Algiers
- Guangzhou
- Beijing

The Arrival of all flights shall remain normally in Terminal 3, except for flights arriving from Germany.

-Starting the 1st of September 2020, flights to Jeddah, & Madinah will be transferred to the seasonal hall.

**\*For more information, kindly call EGYPTAIR Call Center at 090070000 from any landline, or 1717 from any mobile phone.**

埃及航空公司 EgyptAir

2020 年 9 月 7 日

07 Sep 2020